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UKRAJINA: Prezentácia doktríny „Ruský Donbas“ na rovnomennom fóre v Donecku
priblížila Luganskú a Doneckú ľudovú republiku k referendu o pripojení k Rusku. Tvrdí to
vojnový korešpondent „Komsomoľskej Pravdy“ Dmitrij Stešin.

Podľa neho na Donbase počas integrácie s Ruskom už prebehlo množstvo dôležitých zmien — šiesty
rok v ľudových republikách platia ľudia rubľami, legislatíva prešla na ruské štandardy, väčšina
univerzít je certifikovaná ruským ministerstvom školstva.

„Nevládal by som všetky tieto integračné momenty ani vymenovať. Ale pre
konečnú integráciu bol potrebný teoretický, ideologický základ,“ poznamenal
novinár v rozhovore pre „Pervyj Russkij“.

Podľa jeho názoru sa doktrína, v ktorej je 70% obsahu venovaných historickej otázke formovania
ruskej donbaskej identity a kde slová „Ukrajina“ a „ukrajinský“ vôbec nenájdeme, stala práve touto
základňou.

„Myslím si, že toto bude pravdepodobne posledná etapa pred návratom
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Donbasu do Ruska,“ tvrdí Stešin.

Novinár pripomenul vojnu z 8. augusta 2008, keď gruzínska armáda zasadila úder mierovým silám,
ktoré boli v rámci mandátu OSN v Južnom Osetsku. Vtedy Rusko odpovedalo protiúderom, ktorý
zmazal aj všetky právne otázky. A na Ruskú federáciu za túto vojnu neboli uvalené žiadne sankcie ani
neboli vznesené osobitné protesty.

„Bolo počuť len akési „štekoty“ zo strany Gruzíncov. Zdá sa mi, že niečo
podobné je potrebné urobiť na Donbase. A doktrína je dôležitým stavebným
kameňom,“ vysvetlil reportér.

Tlačový tajomník ruského prezidenta Dmitrij Peskov sa vyjadril k výzve na znovuzjednotenie Ruska a
Donbasu, ktorú deň predtým zverejnila šéfredaktorka RT Margarita Simonjan. Kremeľ podľa neho v
súčasnosti neuvažuje o možnosti pripojenia Donbasu k Rusku a Simonjan prezentovala svoje vlastné
stanovisko, nie však oficiálne stanovisko Moskvy.

Pripomeňme, že výzvu Simonjan komentoval aj ruský spisovateľ Kirill Benediktov. Podľa jeho názoru
samotné vystúpenie novinárky na fóre znamená, že Kremeľ je teraz na ceste k dôležitému
politickému rozhodnutiu, porovnateľnému s pripojením Krymu k Rusku v roku 2014.
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